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Zápis ze zasedání AS FAVU VUT ze dne 22. 5. 2019 
22. 5. 2019, 10.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, učebna č. 327 (U2, 3.NP) 

 
Přítomni: MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, doc. MgA. Luděk Rathouský (z důvodu účasti 

ve zkušební komisi pro doktorský stupeň studia přítomen při projednávání bodů 1, 2 
a 6), Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D., MgA. Vasil Artamonov, Mgr. Martin Žák, 
MgA. Jakub Tajovský 

 
Omluveni: MgA. Jennifer Helia De Felice, Ph.D., MgA. Pavel Sterec, Ph.D., Petr Mucha, 

BcA. Tomáš Plachký 
 
Hosté:  doc. MgA. Filip Cenek, Katarína Hládeková, Veronika Špundová 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková; 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 17. 4. 2019, Markéta Žáčková; 
3. Nominace zástupců AS FaVU do komisí pro výběrová řízení, Markéta Žáčková, Filip 

Cenek; 
4. Projednání návrhu jmenovat proděkanky a proděkany, Filip Cenek; 
5. Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip 

Cenek,Marcela Jirků; 
6. Návrh rozpočtu FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip Cenek, Marcela Jirků; 
7. Volební řád AS FaVU, Markéta Žáčková, Vasil Artamonov; 
8. Informace o hlasování per rollam v AS VUT, Katarína Hládeková; 
9. Doplnění studentské komory AS FaVU, Markéta Žáčková; 
10. Různé; 
11. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková. 

 
 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
Markéta Žáčková přečetla program zasedání a podala podrobnější informace k jednotlivým 
bodům programu. 
Usnesení: 
AS FaVU schvaluje program jednání. 

Hlasování:  
pro: 7; proti: 0; zdržel se: 0. 
Program zasedání AS FaVU VUT byl schválen. 

 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 17. 4. 2019, Markéta Žáčková 

Hlasování:  
Zápis z uvedeného zasedání byl rozeslán členům AS FaVU dne 7. 5. 2019. Markéta Žáčková 
připomněla jeho hlavní body. 
Usnesení: 
AS FaVU schvaluje zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 17. 4. 2019. 

Hlasování: 
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pro: 6; proti: 0; zdržel se: 1. 
Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 17. 4. 2019 byl schválen. 
 

3. Nominace zástupců AS FaVU do komisí pro výběrová řízení, Markéta Žáčková, Filip Cenek;  
Děkan Filip Cenek informoval o výběrových řízeních vypsaných na následující pozice: vedoucí Ateliéru 
grafického designu 1 (7 uchazečů); asistent Ateliéru intermédií (6 uchazečů); asistent Ateliéru 
malířství 1 (2 uchazeči); vedoucí pracoviště pro knižní vazbu a polygrafii (1 uchazeč). Členem 
výběrové komise musí být vždy i člen AS FaVU. Senát proto navrhuje do komisí tyto své členy: 
 
Komise pro výběr akademického pracovníka – Ateliér grafického designu 1: 

4. 6. 2019 – Mikuláš Macháček (vedoucí komise), Markéta Žáčková (předsedkyně a 
členka AS FaVU VUT), Daniela a Linda Dostálkovy (externí odbornice) 

 
Komise pro výběr akademického pracovníka – Ateliér intermédií: 

28. 5. 2019 – Pavel Sterec (vedoucí komise), Vasil Artamonov (člen AS FaVU VUT) 
 

Komise pro výběr akademického pracovníka – Ateliér malířství 1 
28. 5. 2019 – Vasil Artamonov (vedoucí komise), Břetislav Malý (člen AS FaVU VUT) 
 

Komise pro výběr akademického pracovníka – pracoviště pro knižní vazbu a polygrafii 
29. 5. 2019 – Mikuláš Macháček (vedoucí komise), Jennifer Helia De Felice (členka AS 
FaVU VUT) 

Hlasování:  
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0. 
 

4. Projednání návrhu jmenovat proděkanky a proděkany, Filip Cenek;  
Děkan Filip Cenek připomněl, že dané téma bylo diskutováno již při jednání AS FaVU o organizačním 
schématu fakulty.  
 
Nově navrhované složení proděkanek a proděkanů včetně změny názvů jejich pozic: 
Proděkan pro studium: Jan Zálešák (následně Katarína Hládeková) 
Proděkan pro zahraniční vztahy: Barbora Lungová 
Proděkan pro vědu a kvalitu: Jana Kořínková 
Proděkan pro umění a rozvoj: Lenka Klodová 
Proděkan pro výstavbu a dislokace: Milan Houser 
 
Po krátké diskusi k navrženým proděkankám a proděkanům se členové AS FaVU VUT shodli, že k 
tomuto složení nemají připomínky. Ocenili při tom, že děkan Filip Cenek koná v souladu se svým 
předvolebním programem, v němž byla mimo jiné zahrnuta i takto navržená struktura proděkanských 
pozic. 
 

5. Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip 
Cenek; 

Děkan Filip Cenek informoval o restrukturalizaci předloženého návrhu Pravidel pro rozdělení 
finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019 (členění odstavců atp.). Připomněl rovněž, 
že po dohodě s AS FaVU tato verze nahrazuje původní verzi dokumentu, která byla předložena 
k projednání AS FaVU v prosinci 2018.  
Třebaže dokument Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019 
bude detailněji prodiskutován v rámci zasedání Ekonomické komise AS FaVU VUT dne 28. 5. 2019, 
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otevřel Tomáš Hrůza debatu nad tématem Fondu reprodukce investičního majetku (FRIM) a tzv. 
dělení na FRIM-T (tvrdý) – kladný hospodářský výsledek z předchozího roku – a FRIM-M (měkký) – 
zůstatek příspěvku. Otázkou podle něho zůstává, zda se s uvedeným rozčleněním v rámci VUT dosud 
pracuje. Vznikla diskuse nad smyslem dělení na FRIM-T a FRIM-M. Děkan uvedl, že je otevřen dalším 
možným úpravám a zpřesněním projednávaného dokumentu. 
 
Schvalování návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, 
návrhu rozpočtu FaVU VUT pro kalendářní rok 2019 a dalších otázek spojených s hospodařením 
proběhne na dalším řádném zasedání AS FaVU VUT, které bude svoláno ještě před koncem 
akademického roku 2018/2019. Členové AS FaVU VUT se shodli, že termín dalšího zasedání bude 
stanoven až na den následující po datu zasedání Ekonomické komise AS FaVU VUT (28. 5. 2019). 
Komise návrh hlouběji zanalyzuje a následně jej – včetně případných připomínek – představí členům 
AS FaVU VUT.  
 

6. Návrh rozpočtu FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip Cenek;  
Markéta Žáčková otevřela téma návrhu rozpočtu FaVU VUT pro kalendářní rok 2019. Děkan Filip 
Cenek rozpočet detailně představil (uvedený dokument byl členům AS FaVU zpřístupněn 
k prostudování dne 15. 5. 2019). Markéta Žáčková zahájila diskusi. Tomáš Hrůza vznesl dotaz týkající 
se vah a důvodu stanovení jejich hodnoty na 45 a 55. V souvislosti s tím otevřel otázku, zda uvedený 
parametr nemůže být diskriminující pro ateliéry s nižším počtem studentů. Děkan objasnil, že změna 
poměru by de facto nijak neovlivnila navrhované rozdělení financí. Martin Žák položil otázku, zda je 
součástí navrhovaného rozpočtu rovněž studentský spolek FaVU. Děkan vysvětlil, že do daného typu 
rozpočtu nemůže být takováto položka zahrnuta. Markéta Žáčková připomněla, že dne 28. 5. 2019 
proběhne zasedání Ekonomické komise AS FaVU VUT, v jehož rámci bude návrh rozpočtu detailně 
zanalyzován. Jménem celého senátu vyjádřila Filipu Cenkovi poděkování za práci vynaloženou na 
sestavení návrhu rozpočtu a na jeho zpřehlednění. 

 
7. Volební řád AS FaVU, Markéta Žáčková, Vasil Artamonov; 

Tomáš Hrůza zdůraznil, že do nadcházejícího výjezdního zasedání AS VUT, které se uskuteční ve 
dnech 25. až 27. 6. 2019, by členové AS FaVU VUT měli definitivně vyřešit téma volebního řádu FaVU 
VUT (diskutována je otázka dvou volebních obvodů). Vasil Artamonov prezentoval stav přípravy 
ankety týkající se volebního řádu FaVU VUT, jejímž cílem je zjistit, zda respondentům z řad pedagogů 
a následně z řad studentu konvenuje dvouobvodový volební systém, či nikoli. Po krátké debatě se 
členové AS FaVU VUT shodli, že anketa bude nejprve předložena akademickým pracovníkům a na 
základě vyhodnocení výsledků pak studentům. 
 

8. Informace o hlasování per rollam v AS VUT, Katarína Hládeková; 
Katarína Hládeková stručně shrnula údaje týkající se hlasování per rollam, které byly předmětem 
jednání AS FaVU VUT dne 17. 4. 2019 (viz Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 17. 4. 2019, bod 5). 
 

9. Doplnění studentské komory AS FaVU, Markéta Žáčková; 
Martin Žák uvedl, že tento bod bude relevantní diskutovat až po zveřejnění výsledků výběrového 
řízení do doktorského studijního programu. Uvedl rovněž, že členové AS FaVU VUT Tomáš Plachký a 
Martin Žák se do doktorského stupně studia hlásí. V případě, že budou přijati, budou ve svém 
působení v AS FaVU VUT pokračovat. 
 

10. Různé; 
Stanovisko AS FaVU VUT vůči zastoupení CESA, CEITEC a ÚSI v AS VUT (navrhován je 1 člen 
akademické obce a 1 člen obce studentské): AS FaVU VUT respektuje stávající rozdělení AS VUT.  
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11. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková  
Usnesení: 
AS FaVU VUT schvaluje termín příštího zasedání na středu 12. 6. 2019 v 10.00 h na FaVU VUT, Údolní 
244/53 v Brně, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3. NP).  
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Zapsala: Katarína Hládeková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 


